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REFERAT FRA SU 24.01.24  

 
Til stede: Faste Andersen (leder SU), Bodil Kanstad (leder FAU), Kjetil Moelv (kommune), Ingrid 

Nyheim (elevråd u-trinn), Anne Marja G. Graven (nestleder FAU), Kim Lund (kommune), Marianne 

Iversen (andre ansatte), Monica Kvalø (lærer), Benjamin S. Taraldsen (elevråd u-trinn), Cheusi 

Uwimana (elevråd u-trinn) og Helmi Eivik (elevråd u-trinn). 

 

 

Saksliste: 

 

1) Informasjon fra rektor 

a. Budsjett 2024.  

i. Gjennomgang av detaljbudsjett, økning i lønnsutgifter har årsak i 

lønnsoppgjøret 2023 samt opprettelse av stillinger i forbindelse med 

språkopplæring av flyktninger.  

ii. Reduserte inntekter har årsak i færre elever med T2 midler fra IMDI samt 

færre refusjoner fra elever tilhørende andre kommuner. 

iii. Driftsbudsjett er ca. 7% sett i sammenheng med lønnsbudsjett. Forslag om 

at læremidler til elever skjermes fra ytterligere nedskjæringer i drift. 

b. Stillinger fagarbeidere/assistenter skjermet fra nedskjæring i KS møte 21.12.23. 

c. DEMBRA 

i. Positiv holdning fra småtrinn og mellomtrinn. Tilbakemelding fra u-trinn 

om at det må jobbes «bredt» dersom samarbeid skal inngås mellom 

DEMBRA og Lødingen skole. FAU poengterer at eventuelt samarbeid må 

forankres mellom skole, FAU og SU. Det må være et sterkt fokus på 

skole/hjem samarbeid. FAU og elevråd tar saken videre i forhold til hvilket 

tema som skal ha fokus ved et eventuelt samarbeid. Beslutning om 

samarbeid tas våren -24.  

2) Saker fra elevrådet til behandling i SU 

a. Ingen nye saker fra elevrådet til behandling i dette SU møtet. 

i. Mobilhotell. Skolen har bestilt mobilhotell for 5 – 10 trinn. Bruk av 

mobilhotellet tas opp med de enkelte foreldregruppene. Må utarbeides 

rutiner for bruk.  

ii. Inneordning status. Positive tilbakemeldinger fra elever og ansatte på u-

trinn. Inneordningen fungerer bedre nå enn tidligere. Fokus på skole/hjem 

samarbeid, forsterket inspeksjon og felles regler har virket etter hensikten.  

iii. Innkjøp av «spykopp». Det finnes midler fra SU og tidligere SPLEIS som 

til sammen utgjør ca. kr. 10.000. Rektor sjekker med kommunedirektør i 



 

 

 

forhold til innkjøp og installasjon av ønsket lekeapparat. Skolen må dekke 

resterende av beløp for innkjøp – ca. kr 40.000.  

3)  

a. Elevundersøkelsen.  

i. Gjennomgang av hovedresultater. Lødingen skole kommer relativt bra ut, 

skårer noe lavere på motivasjon og elevdemokrati/medvirkning. 

Utfordringene utpeker seg på 6. og 9. trinn noe som ikke er overraskende. 

Det har i disse klassene vært jobbet grundig høsten -23 samt at skolen har 

sterkt fokus i disse klassene nå utover våren. Tilbakemelding fra foresatte 

og elever er at skolemiljø/klassemiljø har bedret seg samt at enkeltelever 

får god oppfølging. Mobbetall på 6.trinn har grunn til bekymring, skolen 

jobber tett sammen med kontaktlærer og foreldregruppe i denne klassen.  

b. Foreldreundersøkelsen.  

i. Gjennomført. Rektor distribuerer resultater til FAU og SU.  

c. Lærerundersøkelsen.  

i. Gjennomført. Rektor distribuerer resultater til FAU og SU.  

4) Trygghetsvandring.  

a. Rapport ferdigstilt. Distribuert til FAU, SU, kommunedirektør, teknisk avdeling 

og skoleeier.  

b. Ønske fra SU om at det blir opprettet avvik i det kommunale systemet da det 

oppleves at punktene som er beskrevet som avvik i rapporten ikke følges opp. 

Flere av punktene i rapporten er identiske med avvik presentert i tidligere 

rapporter.  

c. Forslag om ny trygghetsvandring 08.05.24. 

5) Skoleruten 24/25 

a. Gjennomgang av skoleruten. Endringer fra tidligere år er at det nå er en ukes 

høstferie for elevene. Lærere har 6 planleggingsdager, fem er fastsatt hvor en dag 

er fleksibel.  

6) Eventuelt  

a. Visning av klasserom 8. trinn for SU. Mange elever på lite areal, skaper 

utfordringer angående innemiljø, arbeidsforhold for lærere og elever, mangel på 

grupperom.  

b. Orientering fra rektor. Det foreligger forslag fra skoleeier om at musikkrom kan 

brukes til klasserom. Dette forutsetter at sideamfi fjernes i storsalen og at det 

opprettes lagerrom for utstyr i salen. Dette vil frigjøre grupperom på u-trinn. 

Videre er det forslag om å flytte asylbarn som tilhører mottaket til Bergvegen. 

Dette vil føre til mindre elever i skolebygget samt frigjøre grupperom på 

mellomtrinn. Beslutning skal tas av skoleeier og kommunedirektør.  

 

 

Referent: Kjetil Moelv 

 

 


